
Zápis z jednání Školské rady ZŠ a MŠ – p.o. ze dne 5. 11. 2009 
Přítomni: 

� p. Bohumil Lejnar – zástupce rodičů 
� p. Martina Muknšnáblová– zástupce rodičů 
� p. Jitka Vizingerová – zástupce zřizovatele 
� p. Jaroslav Benda – omluven 
� Mgr. Jana Rábová – zástupce pedagogů 
� Mgr. Radek Mašát – zástupce pedagogů, učitel 1. stupně 
 
� Mgr. Václava Čejková – ředitelka školy 
� Mgr. Jitka Sedláková – učitelka 1. stupně 
� Mgr. Eva Toušová – učitelka 1. stupně 
� Mgr. Michaela Šustáčková – učitelka 1. stupně 

Program jednání:  
� Přivítání nové členky ŠR p. Muknšnáblové 
� Kontrola usnesení 
� Projednání jednotlivých částí Komentáře k návrhu příspěvku na provoz na rok 2010  
� Různé 
� Usnesení 

Kontrola usnesení 
• Pan Lejnar provedl kontrolu usnesení z minulého jednání: 

� zlepšení využití hřiště u školy zabudováním branek a košů – možnosti úpravy hřiště 
budou nejprve projednány s pracovníky odborné firmy, která provádí revize 
sportovního nářadí 

� možnost výuky hry na hudební nástroje – proběhlo jednání s ředitelem ZUŠ Klatovy 
– ze strany ZUŠ a jejich učitelů není zájem o výuku v naší škole z důvodu nízkého 
počtu zájemců (byla by možnost po domluvě s rodiči, kteří by hradili mzdové i 
provozní náklady na výuku) 

Projednání jednotlivých částí Komentáře k návrhu příspěvku na provoz na rok 2010  
� p. Čejková a učitelé 1. stupně seznámili přítomné s problematikou výuky ve třídách 

se spojenými ročníky (p. Mašát – menší možnost zafixování učiva, p. Toušová – 
nárůst žáků s poruchami učení) ⇒ nutnost vyučovat na 1. stupni hlavní předměty 
(M, Čj, Aj) v každém ročníku samostatně 

� zástupci rodičů vyjádřili svůj souhlas se zamýšleným způsobem výuky v příštím 
školním roce 

� p. Čejková vysvětlila, jakým způsobem by bylo zajištěno financování nárůstu 
úvazku nutného na tuto výuku 

� p. Vizingerová vyjádřila názor za zřizovatele – neměl by být problém na toto čerpat 
prostředky z fondu odměn, případně převést další finanční prostředky z rezervního 
fondu do fondu odměn, ale bude vyřešen pouze 1 školní rok 

� p. Lejnar – bude vypracováno a zasláno stanovisko ŠR zřizovateli 
� byl podán návrh, aby obec v souvislosti s poklesem dětí vyvolala jednání s obcí 

Skašov ohledně možnosti dojíždění zdejších dětí a žáků do měčínské MŠ a ZŠ 
� Den Měčínska spojit s Dnem otevřených dveří v MŠ a ZŠ a zajistit pozvání 

skašovských občanů 
� p. Čejková zdůvodnila nárůst položky „Oprava, údržba, revize“ – povinné revize a 

údržba velkého areálu 

Různé  
� nikdo z přítomných nevznesl žádnou připomínku 



U s n e s e n í :  
Školská rada projednala: 
• Návrh příspěvku na provoz na rok 2010 
• Komentář k návrhu příspěvku na provoz na rok 2010  

Školská rada podala podnět: 
• Školská rada po vyslechnutí a zvážení návrhů a zdůvodnění učitelů 1. stupně ZŠ a 
ředitelky školy doporučuje zastupitelstvu Města Měčín schválit rozpočet a návrhy na 
čerpání z fondu odměn a z rezervního fondu z důvodů, které jsou uvedeny v Komentáři 
k návrhu příspěvku na provoz na rok 2010. 

Zapsala: Mgr. Jana Rábová 


